



**AVIS PUBLIC
USAGES CONDITIONNELS**

AVIS PUBLIC est par la présente donné que, lors de la séance ordinaire du conseil qui aura lieu le jeudi 18 septembre 2025, à 19 h, le Conseil municipal statuera sur la demande d'usage conditionnel suivante :

Site concerné :

451, rue du Versant

Nature de la demande :

Demande d'approbation d'un usage conditionnel en vertu du *Règlement numéro 786 relatif aux usages conditionnels*.

Permettre l'aménagement d'un poulailler au site concerné.

Le tout conformément au *Règlement numéro 786 relatif aux usages conditionnels*.

Toute personne intéressée pourra se faire entendre par le Conseil municipal relativement à cette demande à la séance lors de laquelle le conseil municipal devra statuer sur cette même demande, aux date, heure et lieu ci-haut mentionnées.

DONNÉ à Pincourt, ce 20 août 2025.

**PUBLIC NOTICE
CONDITIONAL USES**

PUBLIC NOTICE is hereby given that, at the regular sitting of Town Council to be held on Thursday, September 18, 2025, at 7:00 p.m., Town Council will rule on the following request for conditional use :

Concerned Location:

451, du Versant Street

Nature of the Request :

Request for approval for a conditional use under *Conditional Uses By-law no. 786*.

Allow the construction of a chicken coop at the concerned location.

The whole in accordance with the provisions of *Conditional Uses By-law no. 786*.

Any interested person may be heard by Town Council in relation to this request at the meeting at which the municipal council must decide on this same request, at the date, time and place mentioned above.

GIVEN at Pincourt this 20th day of August 2025.

**M^e Charlotte Gagné
Greffière/ Town Clerk**